
 
ACTE PLE ORDINARI  
DATA 31 DE MAIG  DE 2005 
HORA 8 DEL VESPRE 

 
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: la Il·lm. Alcaldessa 

Montse Gatell Pérez 

- Gemma Perich Vidal    
- Joan Roura Umbert 
- Cèsar Galvan Romero  
- Núria Juncadella Roig 
- Mireia Casamada Humet 
- Jordi Roman Clusella 
- Xavier Romance Vilardell    
- Antònia Pérez Ballonga 
- Rosa Massot Casadevall 
- Ignasi Giménez Renom 
- José Eduardo González Navas  
- Jordi Carcolé García 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullas 
- F. Xavier García García 
- Sandra Roig Garay 
- Juli Boadella Vergés 
     Secretari 

  
  1.-  Aprovació, si escau, de l’esborrany de    
        l’acta de la sessió anterior. 
  2.-  Donar compte dels decrets de  
         l’Alcaldia i acords de la Junta Govern  
  3.-  Aval de les obres de la unitat Alzeimer 
  4.- Modificació pressupostària. 
  5.- Modificació estatuts Consorci Residus 
  6.- Text refós Pla Millora Urbana de Can  
        Barba i conveni. 
  7.- Reparcel.lació zona Airesol A-B 
  8.- Proposta sobre Parc Agrícola del Vallès 
  9.- Modificació Estatuts Consorci Local i  
       Comarcal 
10.- Modificació conveni eaCAT pel registre  
       telemàtic. 
11.- Aprovació definitiva ordenança  
       circulació vial 
12.- Conveni amb la Generalitat pel personal  
        de la Biblioteca 
13.- Proposta sobre la memòria història i la  
       simbologia feixista 
14.- Proposta sobre el Programa de  
        Teleassistència. 
15.- Proposta d’actuació a la carretera B-124
16.- Sobrevinguts 
17.- Suggeriments i Preguntes   

- Francesc Aragon 
 Interventor 

 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament 
Ple, el Sr. President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en 
l'ordre del dia. 
 
Abans de començar el Ple la Sra. Alcaldessa dona lectura a la manifestació  amb el 
suport de tots els grups polítics referent als lamentables fets succeïts durant els actes 
de la celebració de la Festa de la Patum a Berga: 
“L’Ajuntament de Castellar del Vallès, reunit en sessió plenària vol mostrar la seva 
solidaritat amb el municipi de Berga després dels fets que aquest cap de setmana 
passat han tingut lloc durant els actes de celebració  de la Festa de la Patum. El 
Consistori castellarenc vol donar el condol a la família i als amics del jove mort Josep 
M Isanta i lamentar profundament aquest tràgic esdeveniment , a la vegada els 



representants del consistori esperem que s’aclareixin els fets esdevinguts la nit de 
divendres i que així es pugui recuperar el clima de convivència que ha caracteritzat 
els ciutadants d’aquest municipi.” 
Els regidors presents estan d’acord en donar suport a aquesta declaració i traslladar-
la a l’Ajuntament de Berga 
 
 1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE LA ACTA DE LA          
               SESSIÓ ANTERIOR. 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA, I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL. 

 
 Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels Decrets de l’Alcaldia dictats 
des de l’última sessió plenària fins avui. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la benvinguda a la regidora del PP que ha estat de baixa per 
malaltia durant un període llarg. 
 
 3.- AVAL DE LES OBRES DE LA UNITAT D’ALZEIMER 
 
L’article 49.6 de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, 39/88, d’acord amb el 
redactat del Reial Decret Legislatiu 2/2004, estableix que les corporacions locals 
podran, quan així s’estimi convenient al seus interessos i amb els efectes de facilitar 
la prestació de serveis de la seva competència, concedir avals a les operacions de 
crèdit, qualsevol que sigui la seva forma i sempre individualment per a cada operació, 
que concertin entitats que explotin concessions que hagin de revertir en la entitat 
respectiva. 
Per altra banda també s’admet que les corporacions locals podran concedir avals a 
societats mercantils participades per persones o entitats privades, en les que tingui 
una quota de participació en el capital social no inferior al 30 per cent. 
L’Obra Social Benèfica és una entitat que intenta donar solució a problemes de caire 
social i sanitari, inicialment com iniciativa privada a la qual cada vegada més 
l’Ajuntament ha dedicat més esforços; aquestes necessitats a les que intenta 
respondre són necessitats incloses dins de les competències municipals i per altra 
banda segons els estatuts seria, l’Ajuntament qui en cas d’acabament de l’activitat qui 
hauria de rebre l’activitat.  
Atès que l’Obra Social Benèfica es troba en un estat de tresoreria molt precari per 
l’execució de les obres d’inversió de la Unitat d’Alzheimer, i tornarà a tenir una 
situació adient en el moment que faci efectiva una transmissió d’un bé cedit en 
pagament. 
Atès que l’Ajuntament pot afrontar aquest increment de la càrrega financera,  que 
realment no interfereix en el pressupost municipal, malgrat que si augmentarà el 
deute viu com a indicador municipal; i vista la fiscalització prèvia de la Intervenció 
municipal. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents  



ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar avalar a l’entitat Obra Social Benèfica, per un import de 300.000€, 
davant de la Caixa de Catalunya, en l’operació crediticia que l’entitat benèfica 
formalitzarà per fer front a necessitats temporals de caixa, degut al projecte de 
Residència i Unitat d’Alzheimer, per sis a dotze mesos. 
SEGON.-  Delegar la signatura del corresponent aval davant l’entitat financera a la 
Sra. Alcaldessa, Montserrat Gatell i Pérez, així com acceptar les obligacions 
accessòries corresponent a l’obligació genèrica i principal d’avalar a l’entitat benèfica. 
La Sra. Alcaldessa presenta la proposta tot explicant que l’Obra Social Benèfica és 
una entitat que intenta donar solucions de caire social i sanitari a la gent gran del 
municipi, inicialment com una iniciativa privada, però amb intervenció de 
l’Ajuntament. Aquestes necessitats a les que intenta respondre l’Obra Social Benèfica 
estan incloses dins de les competències municipals i per altra banda, segons els 
estatuts, seria l’Ajuntament qui, en un cas d’acabament d’aquesta activitat s’hauria de 
fer càrrec de fer aquest servei. Actualment, l’Obra Social Benèfica necessita per un 
temps molt curs i per acabar amb l’execució d’aquestes obres, demanar un préstec i 
per fer front a aquest préstec, necessita demanar l’aval d’aquest Ajuntament.  
En torn d’intervencions el Sr. Pepe González pel PSC, es manifesta a favor de la 
proposta, però alhora recordar que aquestes mesures han de tenir un caràcter 
excepcional, que el conveni de relació entre l’Obra i l’Ajuntament, aprovat 
anteriorment, és una aposta a favor de l’autofinançament d’aquesta institució, i 
finalment que les futures inversions que es facin han d’estar supeditades a les 
possibilitats inversores i d’endeutament de la pròpia Obra Social. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

4.- MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA. 
 
Vista la memòria explicativa de les modificacions a realitzar en l’expedient de 
modificació de pressupost 3/2005, per la qual es proposa l’habilitació i el suplement 
de determinades partides de despeses, de pressupost corrent, per un import total de 
1.436.294,92 €. 
ATÈS que es pot finançar el present expedient per generació de crèdit a partir dels 
majors ingressos dels previstos al pressupost a partir dels compromisos ferms que es 
fan a l’Ajuntament. 
VIST l’informe de l’Interventor. 
VIST el que disposen els articles 168 a 182 de  la Llei 39/88, de 28 de desembre, 
reguladora de les Hisendes Locals, d’acord amb el text refós del Reial Decret 
Legislatiu, 2/2004, de 5 de març, el Reial Decret 500/90, de desenvolupament dels 
apartats pressupostaris de la Llei esmentada, i les bases d’execució del pressupost de 
la 7ena a la tretzena, es proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents:  
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment l'expedient de modificació del Pressupost únic vigent 
3/2005, amb Suplement i Habilitació de partides del Pressupost de Despeses, a partir de 
la generació de crèdit suficient per compromisos ferms d’aportació d’altres ens, d’acord 
amb el següent detall de partides: 
 
SUPLEMENT: 



 
 
 
 
 
 
 

HABILITACIÓ: 

PARTIDA PARTIDA A AUGMENTAR IMPORTS 
8,011,91101 AMORTITZACIONS DIPUTACIÓ        96.478,88

13,441,60153 DIPOSIT 4.000m3 1.330.000,00

 TOTAL  1.426.478,88
La previsió de majors i nous crèdits pot fer-se a partir de generació de crèdit per 
previsió de majors ingressos, transferència i baixa de partides dels pressupost de 
despeses d’acord amb el següent extracte: 
 
MAJORS PREVISIONS: 
CONCEPTE GENERACIÓ DE CRÈDITS IMPORTS 

45507 APORTACIÓ GENERALITAT BIBLIOTECÀRIA 9.816,04
46001 SUBV.DIPUTACIÓ AMORTITZACIÓ CRÈDIT 96.478,88
77002 APORTACIÓ CONCESSIONARI  1.330.000,00

  TOTAL 1.436.294,92
 
SEGON.- Publicar l'anterior acord per anunci al Butlletí Oficial de la Província i al tauler 
d'anuncis de la Corporació, per tal de realitzar el tràmit d'informació pública, durant 
quinze dies hàbils que estarà exposat a les oficines municipals, i en cas que no es 
presenti cap al·legació esdevindrà l'aprovació definitiva sense necessitat d'acord ulterior, 
d’acord amb la forma i terminis establerts a la Llei 39/88 i Reial Decret 500/1990. 
Defensa la proposta el Sr. Jordi Permanyer per ERC, i diu que aquesta modificació 
ve donada a que hi ha diverses aportacions, major ingressos, com queden reflexats a 
la proposta. 
Intervé la Sra. Rosa Massot pel PSC, tot manifestant l’abstenció del seu grup, tot i 
que aquesta modificació representa majors ingressos per l’Ajuntament. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor       :   ONZE        (11) dels regidors de CiU, ERC i PP 
                   Vots en contra   :   CAP          ( 0)     
                   Abstencions       :   SIS           (6)  dels regidors del PSC i  ICV.EPM 
 
 5.- MODIFICACIÓ ESTATUTS CONSORCI DE RESIDUS 
 
A finals de l’any 2000 s’inicià el procediment per aprovar i constituir el Consorci per a 
la Gestió de Residus del Vallès Occidental, amb l’aprovació dels seus estatuts, a 
instància del Consell Comarcal i diversos ajuntaments de la comarca, amb la finalitat 
de realitzar la creació, gestió i prestació de forma unificada de serveis i activitats 
d’interès comú en matèria de residus a la nostra comarca, i també gestionar, 
mitjançant delegació expressa dels seus membres, totes aquelles activitats i serveis 

PARTIDA PARTIDES A AUGMENTAR SUPLEMENT ACTUAL DEFINITIU 

10,314,16000 SEGURETAT SOCIAL 1.975,17 1.337.535,01 1.339.510,18 

15,451,12000 RET.BÀSIQUES CULTURA 4.717,17 16.900 21.617,17 

15,451,12100 RET.COMPL. CULTURA 3.123,70 18.000 21.123,70 
 TOTAL 9.816,04 1.372.435,01 1.382.251,05 



vinculats amb el seu objecte i finalitats, que es recollien el l’article 5 dels estatuts. 
El procés culminà, en la constitució del Consorci el 13 de novembre de 2001 i la seva 
posterior inscripció en el Registre d’Entitats Locals de Catalunya, si bé altres 
ajuntaments s’incorporaren amb posterioritat. 
Després d’aquests tres anys i escaig de funcionament del Consorci, a on l’accent s’ha 
posat especialment en l’execució d’obres d’infrastructura bàsica dels residus com és la 
planta de compostatge i la de biometanització, el suport a les polítiques municipals de 
recollida selectiva i la financiació d’estudis que permetin el desenvolupament 
d’aquelles polítiques i en determinin les seves necessitats, arriba ara el repte per 
assolir aquest proper horitzó que es perfila en el nou model de la gestió dels residus, 
noves institucions que seran un suport. 
Aquesta proposta d’incorporació ha portat a terme la necessitat de l’exercici de 
reflexió sobre els estatuts no solament per adaptar-los a la idoneïtat de la institució 
especialitzada com és l’Agència de Residus de Catalunya que s’incorpora, sinó per 
guanyar amb agilitat procedimental, per tal d’adaptar-se a un nombre de membres 
més nombrós i de dimensions diferents. 
ATÈS que l’article 23 dels Estatuts, preveu que el cas de modificacions, es requerirà 
d’acord previ del Consell Plenari del Consorci ratificat pels òrgans components dels 
ens consorciats i es subjectarà a les mateixes formalitats que per a la seva aprovació. 
ATÈS que l’adopció d’aquest acord és competència del Ple de la Corporació en virtut 
de l’article 52 apartat 2.e) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril que aprova el 
text refós de la Llei municipal i de Règim Local de Catalunya. Essent necessari el vot 
favorable de la majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació, en 
virtut del que disposa l’article 114 apartat 3.d). 
ATÈS el que disposa l’article 269 del text refós de la Llei municipal i de règim local de 
Catalunya i dels  articles 312 i següents del Reglament d’Obres, activitats i serveis de 
les Corporacions Locals, respecte als Consorcis. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment  la modificació dels Estatuts del Consorci per a la 
Gestió de Residus del Vallès Occidental. 
SEGON.- Sotmetre  l’expedient a informació pública durant el termini de trenta dies 
mitjançant Edicte que es publicarà al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i al 
Butlletí Oficial de la Província, i al tauler d’edictes de l’Ajuntament, als efectes 
d’al·legacions i/o reclamacions. Delegar al Consorci per a la Gestió de Residus del 
Vallès Occidental perquè en faci la publicació en els diaris oficials de manera conjunta, 
en nom de tots els municipis que inicien la tramitació d’aquesta modificació en els 
butlletins oficials. Delegar la Consorci per a la Gestió de Residus del Vallès Occidental  
la publicació íntegre dels estatuts, un cop definitivament aprovats en el Butlletí Oficial 
de la Província. 
TERCER.- Els Estatuts  s’entendran definitivament aprovats, si en aquest termini no 
es formulen reclamacions o al·legacions. 
QUART.- Facultar a la Sra. Alcaldessa per a totes les gestions que siguin necessàries 
per a fer efectius els acords precedents. 
CINQUÈ.- Que el Consorci per a la Gestió de Residus del Vallès Occidental faci 
trasllat d’aquests acords i l’aprovació definitiva, si s’escau, a la Direcció General 
d’Administració Local, de conformitat amb l’article 313.5 del Reglament d’Obres, 



activitats i serveis de les Corporacions Locals,  per a la corresponent modificació de la 
inscripció del Registre d’Entitats Locals de Catalunya. 
Presenta la proposta el Sr. Jordi Permanyer per ERC, exposant  que formem part 
del consorci de residus de la comarca, juntament amb 19 municipis, més una 
representació del Consell Comarcal, i com a novetat la incorporació de l’Agencia 
Catalana de Residus dins d’aquest consorci. Per això donada la incorporació de nous 
municipis, de l’Agencia i unes modificacions de representació ja acordades dins del 
mateix consorci, és perceptiu que en donem el vist-i-plau  i en donem informació 
pública, que en cas de no produir-se modificacions es donarà per aprovada aquesta 
modificació. 
En torn d’intervencions el Sr. Ignasi Giménez, pel PSC, exposa el vot a favor del seu 
grup, bàsicament perquè es normalitza una situació que era atípica, ja que un dels 
Ajuntaments més importants del Vallès Occidental, com és Terrassa, no hi formava 
part,  i també com a molt positiva la incorporació del Consorci de l’Agencia Catalana 
de Residus, que donarà un plus de confiança, un aval de gestió i també servirà per 
implantar aquest nou model de gestió de residus. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 6.- TEXT REFÓS PLA MILLORA URBANA DE CAN BARBA I CONVENI 
 
El present Pla de millora urbana de la zona denominada “Can Barba” té per objecte 
desenvolupar aquest sector industrial, recuperant l’edificació existent i dotant-lo de 
les infrastructures pròpies d’una zona industrial moderna. 
Aquest Pla de millora urbana, ja fou iniciat per la propietat Togores Parc, SL. 
ATÈS que el dia 3 de març de 2004, s’aprovà inicialment el Pla de millora urbana i en 
data 26 d’octubre, l’Ajuntament en Ple l’aprovà de manera provisional. 
ATÈS que es disposen dels informes favorables de l’Agència Catalana de l’Aigua, de la 
Direcció General del Patrimoni Cultural, amb les condicions que estableixen i que no 
es preceptiu l’informe del Departament de Medi  Ambient. 
ATÈS que la Comissió d’Urbanisme de Barcelona, en sessió del dia 16 de febrer de 
2005, va adoptar acord de suspendre l’aprovació definitiva del Pla fins que no 
s’incorporessin determinades prescripcions i efectuar el corresponent text refós. 
ATÈS que aquestes s’incorporen en e present document. 
ATÈS que amb la propietat s’ha subscrit conveni pel desenvolupament del sector. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el text refós  del Pla de millora urbana de l’àmbit industrial de 
Can Barba, instat per Togores Parc, SL. 
SEGON.- Traslladar  l’expedient a la Comissió d’Urbanisme de Barcelona, per a la 
seva aprovació definitiva. 
TERCER.- Aprovar el conveni  amb Togores Parc SL, pel qual la propietat es 
compromet a no exercici el dret d’edificació de l’immoble de nova planta durant un 
temps determinat. 
La Sra. Alcaldessa  comenta que hi ha dos apartats en aquest punt, el text refós i un 
conveni a signar amb la propietat; en junta de portaveus s’ha acordat fer-ne la 
votació separada. 
La Sra. Gemma Perich  per CiU presenta la proposta tot dient que és un polígon 
industrial amb unes característiques especials, que prové del segle XIX, i que forma 



part del patrimoni urbanístic del municipi; són unes naus que  el pla general es va 
determinar la seva conservació, tot i desenvolupar un polígon industrial, i també 
únicament l’establiment de cinc activitats. Es presenta per part de la Generalitat una 
esmena pel que fa a la construcció de la nova nau, i es determinava que es construís 
en a part superior del polígon industrial.  
Així doncs es presenta a aprovació el text refós amb la incorporació d’aquesta esmena 
i alhora es proposa la signatura d’un conveni amb la propietat, en la qual ens donem 
un termini d’un any per fer una avaluació conjunta amb tot el municipi per veure que 
és el que el municipi vol en aquesta part superior d’aquest polígon. Val a destacar la 
existència una nau molt important de caràcter patrimonial, que pensem que és 
d’especial protecció i a més a més és una zona pròxima a la carretera i als habitatges 
i per tant és bo que pugui ser determinat amb el PAUM, que és l’instrument adequat 
per la planificació urbanística pel que fa a habitatge públic. 
Per acabar dir que el text refós el que fa és incorporar l’esmena de la Generalitat i el 
conveni dona un any per al compliment de la totalitat d’aquest polígon. 
S’obra un torn d’intervencions, pel PSC la Sra. Rosa Massot explica que fa dos estius 
un “subastero” li va dir que en aquesta zona hi anirien vivendes, evidentment quan és 
va fer el pla d’urbanisme es tenia clar que no es podien barrejar vivendes amb zones 
industrials, a la vista del projecte presentat en la zona més propera a la carretera no 
hi constava cap edificació, i aquesta cinquena nau es proposa la seva construcció en 
la zona més problemàtica.  Aquest solar té qualificació de sol industrial, però la 
promotora proposa la construcció de vivendes i a canvi es farà el 30 per cent 
obligatori d’habitatges socials.  
No és una zona per fer-hi vivendes, és zona industrial i està al costat de naus i té 
moltes dificultats d’accés al municipi. 150 vivendes vol dir molta més circulació de 
vehicles que si hi hagués una nau industrial, mala circulació a peu i mala circulació en 
cotxes, el grup socialista és del parer que no cal un any per pensar-ho, hauríem de 
tenir molt clar que en aquesta zona no hi poden anar vivendes. 
Continua per ERC el Sr. Jordi Permanyer  tot dient que Esquerra Republicana 
demanava que les naus anessin a baix a Can Barba, tocant el riu. El text refós ve 
imposat per la Generalitat i ens diu que a baix només hi poden anar 4 naus. 
El fet de signar un conveni amb la propietat no pressuposa absolutament res, estem a 
punt d’iniciar una revisió parcial del pla general urbanístic, el pla de millora urbana, 
per tant la única cosa que ens dona aquest conveni amb la propietat, és un any per 
debatre públicament quines possibilitats pot tenir la zona. 
Per ICV-EPM el Sr. Xavier García després de manifestar-se en contra vol recalcar 
que en l’informe de la Generalitat es demana l’informe de la Direcció General de 
Carreteres per tal de resoldre l’accés del sector d’acord amb la normativa sectorial, i 
aquest informe no hi és. Pensem que hauria estat interessant frenar aquesta 
aprovació i esperar aquest informe de la Direcció General de Carreteres. 
Estem d’acord amb l’exposició feta pel partit socialista i tampoc veiem amb bons ulls 
que allà es promocioni vivendes de protecció oficial, la zona no reuneix les condicions 
d’habitabilitat, com a contrapartida els membres de l’oposició proposaven la zona de 
la plaça Major per a construir-hi habitatges. Trobem  unes contradiccions en l’equip de 
govern, perquè en unes zones si i en altres no.          
Finalment dir que la hipòtesi d’un futur creixement per aquesta zona no és adequada. 
En el punt 3r del pla agrícola del Vallès diu que cal reconèixer públicament el paper 
que té i que ha de tenir l’activitat agrària en el manteniment dels valor ambientals 



dels espais naturals de la plana del Vallès.  Per tant aquesta reserva d’aquest sòl per 
habitatge públic creiem que no es proposta oportuna, és un espai marginal que no 
reuneix unes condicions òptimes per promoure des de l’Administració la construcció 
d’habitatge públic. 
En torn de replica la Sra. Alcaldessa  pren la paraula per dir que del que és desprèn 
de les intervencions fetes, podia donar la sensació que el que es porta a aprovació és 
la construcció d’habitatge públic o no a Can Barba. Portem a aprovació d’una banda el 
text refós, que vol dir un planejament determinat al qual la Generalitat de Catalunya 
hi fa unes esmenes determinades i s’incorporen, i per altra, la figura d’aquest conveni 
amb la propietat per tal que no executi el seu dret a instal·lar-hi una indústria. I es 
demana un any per fer el debat d’actuacions urbanístiques que hi ha d’haver en tot el 
municipi. Per tant a Can Barba i a tot arreu hi haurà el que entre tots decidim que hi 
ha d’haver per un major benefici del municipi. 
La Llei d’Urbanisme actualment obliga a les promocions a tenir un 30 per cent 
d’habitatge públic, el que seria una bona gestió per part d’aquest Ajuntament és que 
allà, on hi hagi habitatge, s’aconsegueixi més d’aquest 30%. 
La Sra. Rosa Massot  pel PSC intervé tot fent menció a  la cinquena nau, que  té uns  
2.800 m2 de sostre, i és lògic que l’empresa accepti donar temps per parlar-ne, si es 
fa un canvi de qualificació, ja que cada any que passa encareix més el valor.  
Per acabar diu que estan a favor de l’aprovació del text refós, però sobre el tema del 
conveni, la nostra postura és en contra donat que no és pot acceptar. 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA DE TEXT REFÓS FOU APROVADA PER MAJORIA 
ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :   SETZE       (16) dels regidors de CiU, ERC, PSC  i PP 
                   Vots en contra   :   UN            ( 1) del regidor d’ICV-EPM     
                   Abstencions       :   CAP          ( 0)  
 
VOTACIÓ: LA PROPOSTA DE CONVENI FOU APROVADA PER MAJORIA 
ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

Vots a favor       :   ONZE        (11) dels regidors de CiU, ERC i PP 
                   Vots en contra   :   SIS           (6 )  dels regidors del PSC i  ICV.EPM 
                   Abstencions       :   CAP           (0)   
 
 7.- REPARCEL.LACIÓ ZONA AIRESOL A-B 
 
En data 17/12/2004 es va presentar un projecte de reparcel.lació per a la 
reparcel.lació del polígon, del sector de Can Borrell, en l’Airesol A-B. 
Amb data 31 de desembre va entrar en vigor la Llei 10/2004 de 24 de desembre que 
modifica la Llei d’Urbanisme 2/2002, de 14 de març. 
ATÈS el que disposa l’apartat 3 de la disposició transitòria quarta d’aquesta Llei al 
respecte als instruments urbanístics derivats o de gestió que es troben en tràmit 
queden condicionada la seva aprovació definitiva a la publicació de les normes 
urbanístiques de l’instrument de planejament que desenvolupin, que en el nostre cas 
és el Pla General d’Ordenació municipal aprovat per la Comissió d’Urbanisme de 
Barcelona, en sessió de 26 de maig de 1999. 
ATÈS que la Comissió d’Urbanisme, en sessió del dia 20 d’abril de 2005, ha donat 
conformitat al text refós de les normes urbanístiques prèviament aprovades pel Ple de 



l’Ajuntament i ha ordenat la seva publicació integra en el Diari Oficial de la 
Generalitat. 
ATÈS el que disposa l’article 83.9 de la Llei 2/2002, de 14 de març, modificada per la 
Llei 10/2004, que en el supòsit de tramitació simultània de diverses figures de 
planejament urbanístic o bé d’aquestes i d’instruments de gestió, l’executivitat de 
cadascuna d’elles queda supeditada a la de l’instrument o figura superior. 
ATÈS que el projecte defineix suficientment les finques inicials i les resultant, així com 
els terrenys objecte de cessió a l’Ajuntament destinats a vials. Les parcel·les 
resultants s’ajusten a les determinacions del PGO de Castellar. 
Vist el que disposa l’article 113 de la Llei 2/2002, d’Urbanisme, sobre la tramitació 
d’instruments de gestió urbanística. 
Vist que el present projecte de reparcel.lació correspon a la modalitat de 
reparcel.lació que afecta a un únic propietari que preveu l’article 35 del Reglament 
que desplega parcialment la llei d’urbanisme. 
Vista la tramitació prevista a l’apartat 1 de l’article 32 d’aquest reglament, que fou 
admès a tràmit per la Junta de Govern Local del dia 4 de març de 2005, exposant-se 
al públic a partir de la publicació de l’Edicte al Butlletí Oficial de la Província núm. 64 
del dia 16 de març de 2005, sense que es rebés cap al·legació o reclamació. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar de manera definitiva el projecte de reparcel.lació de la zona de 
Can Borrell de l’Airesol A-B, instat per Impama Vallès, SL. 
SEGON.- La publicació d’aquest acord queda condicionat a la publicació de les 
normes urbanístiques del Pla General d’Ordenació Municipal en el Diari Oficial de la 
Generalitat. 
Defensa la proposta la regidora Sra. Gemma Perich per CiU, tot esmentant que 
aquest projecte defineix les parcel·les previstes ja en el pla general i també la cessió 
del vial que serà de l’Ajuntament, que permetrà la comunicació amb tota la resta de 
la zona. Aquest projecte de reparcel.lació correspon a un únic propietari, i aquestes 
20 parcel·les venen desprès d’una compensació amb l’antic propietari per haver 
desqualificat tota una zona  d’urbanitzable no programat que era molt més extensa. 
En torn d’intervencions el  Sr. Xavier García  per ICV-EPM, dient que tot hi haver-se 
fet les notificacions oportunes, l’Ajuntament no ha tingut la sensibilitat de notificar-ho 
a l’associació de veïns, ja què aquesta reparcel.lació pot provocar una situació 
problemàtica donat el moviment de camionatge,  donat que aquesta zona està a dalt 
de tot de la zona de l’Airesol i per tant es podran trobar afectats d’una forma bastant 
greu els carrers. 
L’Alcaldessa pren la paraula per dir que el pla general d’urbanisme que va 
determinar en el seu moment aquesta actuació va ser un procés participat i també, 
com tots els projectes, va estar exposat a informació pública. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor       :   ONZE        (11) dels regidors de CiU, ERC i PP 
                   Vots en contra   :   CAP          ( 0)     
                   Abstencions       :   SIS           (6)  dels regidors del PSC i  ICV.EPM 
 
 8.- PROPOSTA SOBRE PARC AGRÍCOLA DEL VALLÈS 



ATESA la necessitat de donar un salt qualitatiu en la protecció dels espais naturals del 
Vallès, passant de la concepció d'illes de natura a la de xarxa d'espais naturals 
ecològicament connectats. 
ATESA a necessitat de mantenir la riquesa biològica del Vallès, fonamentada en 
l'existència i manteniment d'una xarxa d'espais forestals a les serralades i d'espais 
agroforestals a la plana. 
ATÈS que l'activitat agrària ha estat i és un element bàsic per al manteniment del 
paisatge en mosaic agroforestal de la plana del Vallès i fonament de la seva riquesa 
biològica. 
ATESA la preocupant situació socioeconòmica del camp vallesà degut al seu marcat 
caràcter periurbà i la necessitat de desenvolupar polítiques de suport a aquesta 
activitat econòmica que garanteixi el seu futur. 
ATÈS el valor creixent que tenen els espais agroforestals de la plana del Vallès per a 
la qualitat de vida dels ciutadans, tant des del punt de vista del lleure i del gaudi del 
paisatge com del subministrament de productes frescos de qualitat. 
ATÈS l'important patrimoni històric, arqueològic i antropològic que cal preservar dins 
d'un context territorial que permeti la seva plena comprensió. 
ATESOS els recents pronunciaments de la comunitat científica catalana expressada en 
el Manifest de d'Olot per a la Salvaguarda de la Connectivitat Ecològica i Paisatgística 
de Catalunya i en el Manifest de St. Celoni per al  Reconeixement de les Vies Verdes 
de Vallès. 
ATESA la voluntat expressada pel Govern de la Generalitat de Catalunya d'aprovar en 
aquesta legislatura el Pla Territorial Metropolità de Barcelona tal com així consta en 
els Acords per un Govern Catalanista i d'Esquerres. 
I vista la proposta feta per la societat civil vallesana a través del document "Bases per 
a la Protecció del Parc Agrícola del Vallès" que formula un model de protecció i gestió 
dels espais agroforestals de la plana del Vallès. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Expressar públicament el seu suport al Manifest d'Olot per a la 
Salvaguarda de Connectivitat Ecològica i Paisatgística de Catalunya i difondre a la 
ciutadania aquest suport a través dels mitjans de comunicació i de les publicacions 
pròpies de l'Ajuntament. 
SEGON.- Expressar públicament el seu suport al Manifest de St. Celoni per el 
Reconeixement de les Vies Verdes del Vallès i difondre a la ciutadania aquest suport a 
través dels mitjans de comunicació i de les publicacions pròpies de l'Ajuntament. 
TERCER.- Reconèixer públicament el paper fonamental que té i ha de tenir l'activitat 
agrària en el manteniment dels valors ambientals dels espais  naturals de la plana del 
Vallès.  
QUART.- Expressar públicament la necessitat de desenvolupar un projecte d'abast 
supramunicipal per a la protecció dels espais agrícoles de la plana del Vallès que 
reculli les necessitats dels professionals que treballen en l'agricultura i la ramaderia, 
la protecció del patrimoni natural, la protecció del patrimoni històric i els valors socials 
dels espais agroforestals de la plana del Vallès, així com la participació decidida dels 
ajuntaments en la seva gestió. 
CINQUÈ.- Expressar públicament el suport al document Bases per a la Protecció del 
Parc Agrícola del Vallès i la proposta de creació del citat parc. 



SISÈ.- I finalment fer arribar la present moció al Consell Executiu de la Generalitat 
de Catalunya amb la demanda expressa que: 
 - El Govern de la Generalitat de Catalunya reculli les peticions i suggeriments 
fets per la comunitat científica catalana en el Manifest d'Olot per a la Salvaguarda de 
Connectivitat Ecològica i Paisatgística de Catalunya. 
 -  El Govern de la Generalitat de Catalunya recolli la proposta de Parc Agrícola 
de Vallès, definida en el document Bases per a la Protecció de Parc Agrícola del Vallès, 
i incorpori el citat projecte al Pla Territorial Metropolità de Barcelona com a primer pas 
imprescindible per a la seva articulació. 
La Sra. Alcaldessa en fa una introducció dient que la setmana passada vam poder 
assistir a un acta en que la plataforma salvem el Vallès feia una presentació del parc 
agrícola del Vallès, que és un document que pretén conscienciar per una banda als 
Ajuntaments dels municipis del Vallès perquè es posin a la feina alhora de mantenir i 
conservar els corredors biològics que encara queden a la nostra comarca. La mateixa 
associació salvem el Vallès, a més a més ens va fer arribar una moció sobre aquest 
projecte que es basa en uns eixos molts clars, atesa la necessitat de protecció dels 
espais naturals de la comarca. Aquesta no és la primera actuació que fa el municipi de 
Castellar, però si que és un pas més. 
El Sr. Francesc Deu  per ERC intervé tot dient que la protecció efectiva i moderna 
dels espais naturals del Vallès va començar l’any 1973, amb una primera proposta de 
protecció del que seria el futur parc natural de Sant Llorenç i L’Obac, aquesta primera 
fase es va completar amb l’aprovació del PEIN (Pla Especial d’Interès Natural), que 
culmina un cert esquema de protecció basat en el concepte d’espais naturals com a 
illa de natura protegint essencialment els espais forestals ubicats a les serralades de 
Catalunya i em particular del Vallès. Avui sabem però que cal superar aquesta visió  
dels espais naturals com illes, per passar una xarxa d’espais físicament connectats. 
Aquesta proposta va néixer amb la voluntat de definir aquesta xarxa d’espais a la 
plana del Vallès, i que es corresponen bàsicament amb els espais compresos entre 
Rubí, Sant Antoni de Vilamajor, amb l’objectiu de conservar els valors agrícoles i 
estètics de l’espai de la plana del Vallès. La voluntat de la xarxa es aconseguir un 
compromís per part de tots els Ajuntaments de la Comarca, amb la finalitat que el 
futur pla territorial metropolità reconegui el parc agrícola del Vallès. 
En torn d’intervencions la Sra. Antònia Pérez per PSC diu que tot i que és un 
projecte que serà molt difícil d’aconseguir, criem que val la pena tirar-lo endavant 
perquè protegeix uns espais que en aquesta zona és difícil de conservar-los.            
El  Sr. Xavier García  per ICV-EPM, dient que l’esperit d’aquesta proposta és molt 
generalista i abasta un territori un territori bastant extens, els dos vallessos, i com a 
tal té unes parts difícils de portar a terme, si que ens pot marcar una horitzó és molt 
interessant, sobretot en quan posa incidència en protegir una zona que fins ara ha 
estat oblidada dels programes de protecció, ja que tots els parcs naturals o zones 
protegís, toquen a muntanyes, Sant Llorenç, el Montseny, serra del litoral, Tibidabo; i 
aquesta proposta fa incidència en la necessitat de preservar els espais agrícoles en 
quan a espais on els animals i les aus troben les seves fonts d’alimentació, per això 
sinó és fa aquesta prevenció aquesta fauna quedarà estancada i envellida. 
Aquí a Castellar tot i tenir uns corredors, tenim una zona agroforestal important que 
és precisament on es volia posar el zoo, per això, si s’aprova la proposta, caldria 
vetllar que aquesta zona es mantingués com a zona agroforestal. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 



 9.- MODIFICACIÓ ESTATUTS CONSORCI LOCAL I COMARCAL 
 
El consorci des de la seva creació es regeix pels Estatuts aprovats per totes les 
entitats consorciades en el procés de constitució de l’entitat i que es va publicar 
íntegrament en el Diari Oficial de la Generalitat núm. 2750 de 23 d’octubre de 1998. 
ATÈS que la incorporació a la plantilla de la figura del Director General s’ha fet amb la 
voluntat que aquest nou càrrec directiu assumeixi les competències de gestió del 
Consorci fins ara atribuïdes bàsicament a la Presidència. Amb la intenció de reflectir la 
nova distribució de competències es proposa la modificació dels Estatuts (art. 8.1, 
9.1, 10, 11.4, 14.3, 15, 17, 19, 20, 21, 22, 23.1). 
Alhora, és recull en la modificació estatutària els canvis normatius en matèria de 
règim local art. 1, la prioritat en l’actuació del Consorci en l’àmbit  de les ràdios i 
televisions locals art. 7 i la nova regulació del control de la gestió econòmica (art. 
27.1.2.4). 
ATÈSA que l’article 322 del Reglament d’Obres, activitats i serveis de Catalunya 
disposa que la modificació dels estatuts dels consorcis, amb l’acord previ del seu 
òrgan superior de govern, ha de ser ratificada per les administracions consorciades i 
acordada amb les mateixes formalitats que per a l’aprovació. 
ATÈS que d’acord amb l’article 10 g) dels Estatuts del Consorci, el Consell General és 
l’òrgan competent per aprovar la seva modificació. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar la modificació  dels articles a dalt esmentats dels Estatuts del 
Consorci Local i Comarcal de Comunicació amb les finalitats indicades en l’exposició 
de la proposta: 
SEGON.- Sotmetre aquest acord a la ratificació i aprovació de les administracions 
consorciades, de conformitat amb el que disposa l’article 322 del Reglament d’obres, 
activitats i serveis de Catalunya. 
TERCER.- El nou text íntegre  dels articles objecte de la modificació és el que 
s’adjunta a la proposta: 
La Sra. Alcaldessa presenta la proposta dient que aquest consorci es va constituir a 
finals de l’any 1998, posteriorment s’hi va incorporar l’Ajuntament de Castellar com a 
membre consorciat, hi ha diversos ajuntaments i Diputacions; i ara amb la 
incorporació de la figura del director general cal fer-ne l’aprovació. Alhora també es 
recull en la modificació dels estatuts, els canvis normatius en matèria del règim local, 
la prioritat en l’actuació del consorci en l’àmbit de les ràdios i aquests canvis han de 
ser ratificats 
S’obra un torn d’intervencions amb el Sr. Ignasi Giménez del PSC manifestant el vot 
en contra del seu grup, en primer lloc per coherència ja que en el primer acord de 
l’any 1998 ja hi vàrem estar en contra de que l’Ajuntament fos una de les entitats 
consorciades, i en segon lloc  volem demostrar la nostra estranyesa perquè les 
activitats que fa el consorci local i comarcal de comunicació es centren en la producció 
de contingut audiovisuals per poder ser emesos en televisions locals, i l’estranyesa és 
perquè Castellar no té, de moment,  televisió local.     
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 
 

 



Vots a favor       :   ONZE         (11) dels regidors de CiU, ERC i PP 
                   Vots en contra   :   SIS            (  6) dels regidors del PSC i  d’ICV.EPM    
                   Abstencions       :   CAP  
 
 10.- MODIFICACIÓ CONVENI EACAT PEL REGISTRE TELEMÀTIC 
 
Aquesta Corporació va crear, en data 9 de setembre de 2003, el registre telemàtic per 
a la recepció i sortida de documents tramesos per via telemàtica a través de l’eaCAT. 
En aquell acord s’establia que la determinació dels procediments i tràmits que es 
poden realitzar utilitzant el registre telemàtic es farà, d’acord amb la distribució de 
competències, mitjançant la norma que els regui o per Decret d’Alcaldia. 
ATÈS que aquesta Corporació posa a disposició dels ciutadants, a través de la 
plataforma TRAM, al sol.licitud telemàtica de determinats serveis municipals, cal 
aprovar els nous procediments i tràmits que es podran realitzar telemàticament. 
En virtut del que s’ha exposat, de conformitat amb l’article 38 apartat 9, de la vigent 
Llei 30/1992, de 26 de novembre de Règim Jurídic de les Administracions Públiques i 
del Procediment Administratiu Comú, i de conformitat amb la vigent legislació en 
matèria de règim local. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
CORDS: 
PRIMER.- Aprovar la tramitació telemàtica dels procediments i tràmits de la 
competència d’aquest ens locals que actualment es presenta a través del TRAM i 
aquells que puguin desenvolupar-se i que s’inclouran al registre de manera 
automàtica. 
SEGON.- L’accés al registre telemàtic es podrà realitzar a través de la pàgina web de 
l’Ajuntament a les següents adreces electròniques. 
TERCER.- La presentació  de sol·licituds, escrits i/o comunicacions en el registre 
Telemàtic tindrà els mateixos efectes que la presentació efectuada per la resta de 
mitjans admesos per l’article 38.4 de la Llei 39/1992, de 26 de novembre, de règim 
jurídic de les administracions públiques i del procediment administratiu comú. 
QUART.- En cap cas es podran presentar  sol·licituds, escrits ni comunicacions pel 
registre telemàtic d’aquest ajuntament, si no està prèviament regulat o aprovat 
mitjançant la norma corresponent. Les sol·licituds, escrits i/0 comunicacions 
presentats en contra d’aquest punt es tindran per no presentats, no produiran cap 
efecte. 
CINQUÈ.-  El còmput  de terminis en les sol.licitud, escrits i comunicacions pel 
registre telemàtic d’aquest Ajuntament és el següent: 
- l’entrada de sol·licituds, escrits i/o comunicacions rebudes en dies inhàbils 

s’entendran efectuades en la primera hora del primer dia hàbil següent. A aquests 
efectes, constarà en l’assentament d’entrada corresponent la data i hora en que 
efectivament s’ha rebut la sol.licitud o comunicació presentada però s’indicarà en 
el missatge de confirmació les zero hores i un minuts del següent dia hàbil. 

- Es consideren dies inhàbils, a efectes de Registre Telemàtic d’aquest Ajuntament, 
els establerts com a dies festius en el calendari oficial de festes laborals a 
Catalunya i de festes locals d’aquest municipi. 

Defensa la proposta la Sra. Alcaldessa  exposant que l’Ajuntament de Castellar del 
Vallès, el mes de setembre de 2003 va crear el registre telemàtic per a la recepció i 
sortida de documents tramesos per via telemàtica, en aquell acord s’establia que la 



determinació dels procediments i els tràmits que es poden realitzar utilitzant aquest 
registre telemàtic, es farà d’acord amb la distribució de competències, sempre que es 
regulin per Decret de l’Alcaldia. Aquesta Corporació posa a disposició dels ciutadans la 
sol·licituds telemàtica de determinats serveis municipals i cal aprovar els nous 
procediments i tràmits que es poden incorporar. Per tant l’acord a prendre seria 
aprovar la tramitació telemàtica dels procediments i tràmits que són competència dels 
ens locals que actualment es presenten a través del tram i tots aquells que es puguin 
desenvolupar i que s’inclouran al registre de manera automàtica. 
L’accés al registre telemàtic es podrà realitzar a través de la pàgina web de 
l’Ajuntament i per últim la presentació de sol·licituds, d’escrits i comunicacions en el 
registre telemàtic tindrà els mateixos efectes que presentats en paper. 
A continuació dona lectura a  la relació de serveis que es poden fer per l’EACAT 
En torn d’intervencions la Sra. Antònia Pérez, pel PSC diu que tot el que sigui 
facilitar les tràmit oficials i burocràtics és bo, però la part difícil es tirar-ho endavant i 
que funcioni bé i que a més a més donar-la la informació pertinent perquè sigui més 
fàcil. 
El Sr. Jordi Permanyer, per ERC, intervé tot dient que aquest és un tràmit més dins 
de l’aposta de l’equip de govern i de l’Ajuntament en general, pel tema de les noves 
tecnologies i de l’accés a la societat del coneixement i de la informació, val la pena 
recordar que som el municipi pilot en aquest trams, estem treballant conjuntament 
amb la Generalitat, no tant sols per facilitar els tràmits als ciutadans via telemàtica, 
sinó a més això comporta una despesa important, i alhora una reorganització dins de 
l’Ajuntament, per tal de donar aquesta resposta ràpida.  
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 11.- APROVACIÓ DEFINITIVA ORDENANÇA CIRCULACIÓ VIAL 

 
ATÈS que en sessió plenària del dia 21 de desembre de 2004 es va aprovar 
inicialment l’ordenança municipal de circulació de vianants i vehicles, la qual fou 
exposada al públic per termini de 30 dies, mitjançant Edicte inserit al tauler d’edictes 
municipal i Butlletí Oficial de la Província núm. 25, de data 29 de gener de 2005. 
ATÈS que el Servei Català de Trànsit ha formulat uns suggeriments al text de 
l’Ordenança, 
Vist el que disposa l’article 65.1 de l’esmentat Reglament d’Obres, Activitats i Serveis, 
dels Ens Locals, aprovat per Decret núm. 179/1995, de 13 de juny. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Incorporar  al text de l’ordenança municipal de circulació de vianants i 
vehicle, els suggeriments efectuats pel Servei Català de Trànsit. 
SEGON.- Aprovar definitivament  l’ordenança municipal de circulació de vianants i 
vehicles.  
TERCER.- Publicar el text  íntegre de l’ordenança, tal com preveu l’article 66.1 del  
Reglament d’Obres, Activitats i Serveis dels Ens Locals. 
Presenta la proposta la Sra. Alcaldessa  explicant que en l’Ajuntament Ple del mes 
de desembre de 2004 es va aprovar inicialment l’ordenança municipal de circulació 
que, regulava la velocitat màxima dins del municipi pels vehicles, i també les seves 
sancions i alhora quines bonificacions es podrien fer per pagament ràpid. El servei 
català de trànsit ens ha formulat uns suggeriments al text d’aquesta ordenança i 



d’entre ells, pel que fa a les bonificacions que preveiem fins a un 40%, la llei estableix 
només fins a un 30%. 
S’obra un torn d’intervencions amb el PSC, el Sr. Jordi Carcolé i tot referint-se a la 
limitació de la velocitat, seguin pensant que és una de les variacions més importants, 
per això cal fer-ne una bona campanya de sensibilització i d’informació, donat que els 
40 km/hora de velocitat màxima dins de la  població és un punt diferent a la norma 
general . 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 12.- CONVENI AMB LA GENERALITAT PEL PERSONAL DE LA BIBLIOTECA 
 
ATÈS que la Llei 4/1993, de 18 de març, del Sistema Bibliotecari de Catalunya, 
seguint la línia marcada per l’article 64 de la Llei 8/1987, municipal i de règim local de 
Catalunya, estableix que correspon als municipis de prestar el servei de lectura 
pública. El Decret 124/1999, de 4 de maig, sobre els serveis i el personal del Sistema 
de Lectura Pública de Catalunya, disposa que el personal de les biblioteques públiques 
de titularitat pública ha de ser nomenat o contractat pels Ajuntaments, excepte si es 
tracta de personal d’una biblioteca central comarcal. 
ATÈS que la nostra biblioteca compta amb personal de la Generalitat. Per tal 
d’adequar aquesta situació a les previsions de la normativa vigent, aquest lloc de 
treball ha de ser transferit al municipi, la qual cosa comportarà l’aplicació al personal 
afectat d’allò que preveu l’article 87 de la Llei de la funció pública de la Generalitat de 
Catalunya. Text únic aprovat  pel Decret Legislatiu 1/1997, de 31 d’octubre. 
ATÈS que aquesta transferència de personal està regulada pel Decret 210/2002 i es 
farà efectiva mitjançant la signatura d’un conveni entre el Departament de Cultura de 
la Generalitat i l’Ajuntament corresponent. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el conveni  amb el Departament de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya per a la transferència de personal de la Biblioteca Antoni Tort, amb efectes 
de l’1 d’octubre de 2005. 
SEGON.- Facultar  a l’Alcaldessa per a la signatura d’aquest conveni. 
Las Sra. Alcaldessa  defensa la proposta mencionant que la Llei 4/93 estableix que 
correspon als municipis prestar el servei de lectura pública, l’any 1999 i per Decret es 
va aprovar que es disposava que el personal de les biblioteques de titularitat  pública 
havien de ser nomenats o contractats pel propi Ajuntament del municipi, de tota 
manera, personal titular de les biblioteques públiques, i és el cas de Castellar, compta 
amb personal de la Generalitat de Catalunya, en el nostre cas la bibliotecària Carme 
Muñoz és una treballadora de la Generalitat de Catalunya, i per tal d’adequar aquesta 
situació a les previsions de la normativa vigent, que diu que tot el personal d’una 
biblioteca publica municipal ha de ser contractat pel propi Ajuntament, i es signa ara 
un conveni on es transfereix aquest personal que era de la Generalitat a l’Ajuntament.  
També informar que tal i com es va preveure en el seu moment la Generalitat de 
Catalunya seguirà aportant a l’Ajuntament el cost de la contractació d’aquesta prsonal 
durant 10 anys . 
En torn d’intervencions pel SC la Sra. Antònia Perez manifesta que tot el que sigui 
adequar la situació del personal hi estem d’acord. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 



 
 13.- PROPOSTA SOBRE LA MEMÒRIA HISTÒRIA I SIMBOLOGIA  
                FEIXISTA 
 
ATÈS que enguany s’ha celebrat el 60è aniversari del final de la segona guerra 
municial i de l’alliberament del camp de concentració de Mathausen i que des de 
diferents administracions s’ha celebrat actes de reconeixement de totes aquelles 
víctimes o represaliats en defensa dels drets i les llibertats democràtiques. 
ATÈS que el coneixement històric ha de ser un dret civil i ciutadà i que la reivindicació 
d’aquesta memòria històrica és un deute que cal mantenir envers una generació que 
va donar la via per aquests ideals de llibertat, justícia social i democràcia. 
ATÈS que des de diferents associacions, col·lectius ciutadans i partits polítics s’han 
realitzat tota una sèrie d’iniciatives a favor de la recuperació de la memòria històrica 
en el nostre municipi. 
ATÈS que el nostre Ajuntament de Castellar ha endegat també diverses iniciatives des 
de fa anys dirigides a la historiografia local i, especialment, a l’estudi de divulgació del 
període de la guerra civil, l’exili, la deportació i internament als camps nazis de molts 
castellarencs, fonamentant la creació d’un important fons documental tractat i arxivat 
a l’Arxiu municipal, així com a la creació d’incentius  per a l’estudi i la recuperació de 
la memòria històrica emmarcats en el Premi d’Assaig del Certamen Literari Joan Arús 
o bé la publicació de la revista  historiogràfica Recerca; i donat l’interès del Consistori 
en continuar aprofundint en la seva tasca de recuperació de la memòria pel període 
de la guerra civil, així com de l’exili i de la lluita antifranquista. 
A l’Ajuntament Ple les grups municipals d’ICV-EuiA,PSC (PSC-PSOE), ER, CiU i PP 
proposen l’adopció dels següents 
ACRORDS: 
PRIMER.- Iniciar les tasques  i accions adreçades a retirar o fer retirar tota la 
simbologia feixista i franquista que encara és present als carrers i façanes d’alguns 
edificis del municipi. 
SEGON.- Impulsar  la creació d’una comissió per a la recuperació de la memòria 
històrica, formada per estudiosos, membres d’associacions cíviques i ciutadans a títol 
particular, tenint en compte el marc de treball establert a l’Arxiu Municipal, i que 
proposi accions i propostes que tinguin per objectiu incentivar la investigació i la 
difusió pública del que va significar aquests període de la història del nostre municipi. 
TERCER.- Fer difusió  a través de tots els mitjans de comunicació públics municipals 
dels acords presos i comunicar-los a les entitats del municipi. 
La Sra. Alcaldessa intervé tot dient que és un text unitari i consensuat entre tot, tot 
seguit en dona lectura . 
En torn d’intervencions el Sr. Ignasi Giménez pel PSC, en primer lloc diu que ens 
hem de felicitat pel consens arribat entre tot, crec que les postures dels diferents 
grups municipals han estat suficientment flexibles, ja que l’objectiu que busca 
aquesta proposta de resolució és que l’Ajuntament prengui com a bloc unànimement 
aquest sentiment i faci aquest reconeixement públic a tot una sèrie de col.lectiu i 
ciutadans que van defensar els drets i les llibertats democràtiques en un període de la 
nostra historia  molt obscur. Pel grup socialista el sentit de la proposta és triple; per 
una banda volem esperonar a molta gent que està treballant en aquest sentit i 
esperem així incentivar aquest tipus de tasca per continuar fent la feina que està fent; 
per una altra banda  a través d’aquesta comissió ciutadana que es crearà, el que es 



busca és una major implicació amb els deferents agents socials del municipi, amb les 
entitats i associacions i així aconseguir a la vegada una major difusió de tot el que 
tingui a veure amb el reconeixement de tots aquests col·lectius i esperem que també 
que a través d’aquesta proposta es faci el primer gest institucional que fa 
l’Ajuntament cap a totes aquelles persones que van patir tota una sèrie de 
repressions i van ser víctimes de les pitjors barbàries que hi ha hagut en el mon. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer  també manifesta la satisfacció per l’aconseguiment 
d’aquest consens i es pugui treballar conjuntament. Sempre hem defensat i creiem 
que s’ha de donar a conèixer la memòria història per varies raons, la principal és 
perquè se’n prengui consciència i no es torni a repetir mai més aquella barbàrie que s 
vam patir, alhora també pensem que cal fer un reconeixement públic a totes aquelles 
persones, associacions o entitats que van patir directament o indirectament la 
repressió. Hi ha molta feina a fer i pensem en aquesta comissió per la recuperació de 
la memòria història.    
El Sr. Xavier Garcia per ICV.EPM  passa a explicar que pel seu grup com a coalició 
l’haver iniciat aquest procés i la redacció d’aquesta resolució ens ha mogut tres 
aspectes, dos que ja s’han dit amb escreix i un tercer que té un sentit més 
sentimental, més personal més com a organització. El voler tirar endavant aquesta 
proposta ve motivat pel fet que la recuperació de la memòria històrica no tant sols es 
faci en les parts acadèmiques, sinó que aquesta recuperació surti al carrers, arribi en 
programes específics a les escoles, que els nostres joves i infants prenguin 
consciència d’aquest període de l’historia del nostre país que ens han amagat i que 
ens han negat el dret de ple a estudiar-la i poder-la conèixer, i per això vam creure 
important tirar endavant una beca que hem consensuat que el final sigui aquest el 
tema del programa de Joan Arus, “Assaig del certamen literari de Joan Arus”, després 
una altra qüestió molt important és l’obligació que tenim tant moral com políticament 
en honrar a les persones que han lluitat per aconseguir les llibertats democràtiques de 
les quals avui en dia estem gaudint.  
I no vull acabar sense fer menció a aquest període de l’historia el qual volem 
recuperar, ja que com a coalició cal tenir en compte que el grup que represento bé del 
PSUC, i precisament va ser constituït el 20 de juliol de 1936, tres dies després del 18 
de juliol que ens ha portat tantes desgràcies. Per tant és en aquest dia quan s’obra un 
període històric  per part del nostre partit, per tant tot aquest període que volem 
recuperar forma molt personalment i ens sentim orgullosos com a coalició que sigui 
precisament la nostra historia, de la PSUC, que per desgràcia té en el seu inici i el seu 
final el començament de la guerra i civil i el final el PSUC no va treure bons resultats. 
Companys que varen donar el millor de la seva vida per aconseguir les llibertats, 
molts d’ells actualment se’ls està reconeixen el seu treball, com a moltes altres 
persones, partits i institucions.  
Finalment la Sra.  Alcaldessa diu que l’aprovació d’avui no és un punt de partida, 
sinó de  seguiment d’una sèrie de tasques, val a dir que ja hi ha molta feina feta en 
aquest marc de l’arxiu municipal com a ens que recull la documentació i també un 
fons documental, que és el ,més important de l’estat espanyol, pel que fa al tema de 
l’exili, la deportació i internament a camps de concentració de molts republicans, per 
tant és obvi que tothom sempre ha estat d’acord en fer coses, i aquest no és el 
primer acte institucional en aquest tema; s’han fet homenatges a persones 
represaliades, a persones deportades i internes en camps de concentració, el proper 
dia 10 hi ha un altre acte institucional de donació d’una família a l’arxiu municipal de 



tota la documentació del Sr. Comelles exiliat i represaliat pel règim franquista. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

14.- PROPOSTA SOBRE EL PROGRAMA DE TELEASSISTÈNCIA 
 
ATÈS que la violència de gènere s’ha convertir en una de les principals xacres socials, 
tal com demostra el fet que aquesta és la primer causa de mort virulenta en dones 
entre 16 i 44 anys. 
ARÈS que des de les diferents administracions s’ha fixat com una de les prioritats 
l’eradicació de la violència de gènere, tal com demostra la Llei de Mesures de 
Protecció Integral aprovada al Congrés de diputats, les cases d’acollida i pisos pont i 
de suport que ha obert la Generalitat de Catalunya o la confecció d’un protocol 
d’actuació elaborat pels diferents col·lectius professionals implicats en l’atenció de les 
víctimes i l’Ajuntament de Castellar del Vallès. 
ATÈS que des de la Secretaria d’Estat de Serveis Socials, Famílies i Discapacitat 
(IMSERSO), conjuntament amb la Federació Espanyola de municipis i Províncies 
(FEMP) s’ha endegat el servei de teleassistència mòbil per a les víctimes de violència 
de gènere per tal d’oferir una atenció immediata i a distància en situacions 
d’emergència. 
El Grup Municipal Socialista proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent 
ACORD: 
Adherir  l’Ajuntament de Castellar del Vallès al Programa de Teleassistència Mòbil 
que ofereix la Secretaria d’Estat de Serveis Socials, Famílies i Discapacitat i la 
Federació Espanyola de Municipis i Províncies. 
El Sr. Jordi  Carcolé pel PSC dona lectura a la proposta que demana a l’Ajuntament  
l’adhesió al programa que ha posat en marxa per la secretaria d’estat de serveis 
socials, conjuntament amb  la Federació espanyola de municipis i províncies per tal 
d’engegar en el nostre municipi el servei de teleassistència movil per a les víctimes de 
violència de gènere, i bàsicament es basa en la utilització de tecnologies de 
comunicació de telefonia movil i de tele-localització, així doncs ens permet que les 
dones en risc de patir violència de gènere puguin entrar en contacte en un centre atès 
per personal específicament preparat per donar una resposta adequada a cada 
situació i  en el cas que facin falta mobilitzat altres recursos humans i materials. La 
teleassistència mòbil per a les víctimes de violència de gènere és una modalitat de 
servei que s’ofereix a les víctimes que tinguin una ordre de protecció ferma i ofereix 
una atenció immediata i a distància, d’aquesta manera s’assegura una resposta en les 
situacions d’emergència en cada moment.  
Aquest servei no té cap cost addicional per l’Ajuntament només cal disposar d’una 
persona de contacte entre l’Ajuntament i el centre d’Assistència.         
La Sra. Alcaldessa intervé tot dient que l’Ajuntament ja disposa d’un conveni amb la 
Diputació de Barcelona i com a municipi de més de 20 mil habitants, és òptim que 
estigui dins d’aquesta xarxa de teleassistència. 
La Sra. Sandra Roig pel PP exposa que el vot del seu grup serà a favor, però 
remarca que la violència de gènere sempre és difícil, és un trist lacre que estem 
arrossegant, ja que per desgràcia ha existit sempre, però sembla que avui per avui 
les coses puguin arribar millorar, i és amb iniciatives com aquesta  com es comença, 
ajudant a totes les persones que viuen sota la por i la influencia negativa d’un ésser 
indescriptible dolent i cobert, per això i de forma solidaria amb les persones ens 



adherim a la proposta perquè la situació en un futur no molt llunyà pugui ser 
controlada, per poder ajudar a les dones maltractades de la millor manera possible, 
entre les que un dia podem ser-hi una de nosaltres. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 15.- PROPOSTA D’ACTUACIÓ A LA CARRETERA B-124 
 
ATÈS que l’equip de Govern ha fet pública la supressió d’un carril de la carretera B-
124, per raons de seguretat i que aquesta alternativa agreujarà encara més la 
situació de col·lapse diari d’aquesta carretera. 
El Grup Municipal Socialista proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent 
ACORD: 
Que l’Ajuntament de Castellar del Vallès  estudiï alternatives per proposar a la 
Conselleria de Política Territorial i Obres Públiques que millorin la seguretat i no 
agreugin el col·lapse actual tal com: 
- potenciar la senyalització de reducció de velocitat 
- la instal·lació d’un radar fix que obligui als conductors a respectar la limitació de 

velocitat 
- instal·lar bandes reductores de velocitat a la corba 
- qualsevol altra alternativa que permeti reduir la sinistralitat sense agreujar el 

col·lapse. 
El Sr. Pepe González, pel PSC presenta la proposta i es compta entre el nombrós  
número de persones que cada matí o cada tarda portem en resignació les 
conseqüències d’unes comunicacions saturades fruït de la imprevisió de tants anys de 
govern conservadors a Catalunya i a Castellar, pels als que ni la seguretat a la 
carretera de Sabadell, ni la saturació havia estat mai una prioritat. També sento una 
certa decepció ja que després de l’intercanvi de comunicats i de visites als 
ajuntaments veïns semblava que s’havia tornat a un compromís de consens, 
semblava que estava clar que en un tema  com el de les comunicacions exigia més 
que cal altre l’acord entre l’equip de govern i l’oposició; però no la temptació de 
treure profit del més insignificant resultat és més forta que qualsevol altre interès, per 
això en roda de premsa es fa la proposta d’eliminar el carrer d’acceleració de la B-
124, des del pont fins el primer revolt de la carretera.  
No important el colapse circulatori actual que provoquen els mes de 30 mil vehicles 
diaris  que transiten per la carretera i que amb la reducció d’un carril es podria arribar 
al caos.  
És cert que la configuració actual de la curva no és l’adequada i que genera 
inseguretat i perill. És pot millorar la situació actual de la carretera sense provocar un 
colapse circulatori, i per això presentem aquesta proposta de resolució. 
Val a dir que un equip de govern te com a màxima obligació defensar els drets dels 
ciutadans davant de qui sigui i del color que sigui, i que l’alternativa proposada no és 
acertada, ja que no incrementa la seguretat. El principal problema de la carretera és 
el revolt, i la supressió del carril d’acceleració pot provocar encara més ensurts, les 
dificultats per fer adelantaments augmentaran les imprudències i també el risc, també 
és una mala alternativa perquè hi ha mesures més eficàcies, la principal causa 
d’accidents és l’excessiva velocitat de conductors imprudents. És poden prendre 
mesures per fer efectiva la limitació de velocitat, com bandes sonores abans del a 
curva, senyalització més eficaç de la limitació de velocitat, s’hi poden posar semàfors 



intermitents i per sobre de tot la instal·lació d’un radar fix de control que penalitzi 
l’imprudent. 
Si més no una mesura com aquesta a més a més sens diu que és provisional, no 
sabem quan durarà ja que de l’enllaç definitiu entre la carretera B-124 i la ronda nord 
encara no hi ha projecte. No em cansaré d’insistir en que una mesura com la 
proposada augmentarà encara més l’actual colpase circulatori, és la raó més obvia i la 
que necessita menys explicació. 
Aquests són els motius pels quals estem en contra de la supressió del carril 
d’acceleració i perquè pensem que l’Ajuntament està per solucionar problemes de la 
gent, els que viuen i treballen a Castellar i pels que treballen fora, i no per crear 
problemes nous o fer més grans els actuals. 
La Conselleria de Política Territorial i Obres Públiques, s’ha compromès a  ampliar a 4 
carrils la B-124 i a connectar-nos amb l’autopista C-58 de forma directa a través de la 
ronda nord sense tenir que travessar per mig de Sabadell, i nosaltres estem contens 
en que, un govern en el qual ens hi sentim identificats arribi a aquest compromís, 
però fins que no arribi la solució definitiva, qualsevol situació provisional, no pot 
empitjorar la situació actual. Evidentment que cal millorar la seguretat de la 
carretera, però aquesta millora és compatible amb no incrementar encara més l’actual 
saturació.           
En torn d’intervencions per ERC el Sr. Jordi Permanyer  diu que la votació del seu 
grup serà en contra perquè demà passat la Generalitat ens presenta una proposta de 
millora de la carretera, per això primer cas cal escoltar la intenció de la Generalitat, 
veure i estudiar la proposta que ens presenten, ja que coneixen perfectament el 
colapse que hi ha, la quantitat de vehicles que passen i quines són les hores de major 
afluència, per això cal deixar fer la feina a qui en teoria sap fer-la, això no vol dir que 
des de l’Ajuntament i des d’esquerra republicana si la proposta que presenten no ens 
convens podrem aportar-hi suggeriments.  
El Sr. Xavier Garcia per ICV.EPM  demana que a més a més de l’informe de 
carreteres que demanaran els promotor de Can Barba, seria convenient que l’equip de 
govern també en demanés un a la vista d’aquesta problemàtica. Penso pel que fa al 
tema de la mobilitat, que s’està tractant d’una forma per veure qui pot aportar la 
millor solució al tema i penjar-se “la medalla”.  
Evidentment que seran els tècnics de carreteres els qui al final diran la proposta 
millor.  
Finament intervé la Sra. Alcaldessa  diu que ha estat una resolució presa pel PTOP 
després d’un mandat del síndic de greuges i després d’una denuncia reiterada   d’una 
ciutadana de Castellar del Vallès.      
En torn de replica el Sr. Pepe González  pel PSC esmenta que aquesta proposta de 
resolució neix d’una informació sortida a la premsa, on l’Alcaldessa de Castellar diu 
que s’ha acordat treure un carril de la carretera, en funció d’això és la reacció de la 
nostra proposta. Manifestar d’una forma clara i contundent que estem en contra 
d’aquesta mesura, ja que estem convençuts que hi ha solucions i alternatives per a 
garantir la seguretat sense necessitat de reduir el tema de la circulació. 
VOTACIÓ:  

Vots a favor       :   SIS           ( 6) dels regidors del PSC i ICV.EPM 
                   Vots en contra   :   DEU          (10) del regidor de CiU i ERC    
                   Abstencions       :   UNA         (  1) de la regidora del PP   
LA PROPOSTA NO FOU APROVADA 



16.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
16.1.- Votada la urgència d’aquest tema, s’aprova per unanimitat, s’inclou en 
l’ordre del dia de la sessió.  
 “El títol II de la Llei 39/88 de 28 de desembre regula de forma exhaustiva els recursos 
dels Municipis i, en cada cas determina la facultat de les Corporacions Locals pel seu 
establiment, ordenació i supressió, així com per a l'aprovació i modificació de les 
corresponents ordenances fiscals; i en concret estableix en el seus articles 15 a 19 el 
procediment per a l’aprovació i modificació de les Ordenances fiscals reguladores dels 
tributs locals. 
Vist que per modificar les ordenances fiscals cal seguir el procediment establert a la Llei 
39/88, en l’article 49 de la Llei 7/85, reguladora de les Bases de Règim local, i 112 de la 
Llei 8/87, de Règim Local de Catalunya i que l’òrgan competent per adoptar els acords 
és el Ple municipal. 
Donat que la Corporació d’acord amb el pla d’actuació municipal vol “millorar la gestió 
racional dels tributs i la seva comprensió pels ciutadans”, en el marc de la comissió 
d’ordenances proposa la modificació de la taxa per ensenyaments impartits a l’escola 
municipal de música, rectificant determinats aspectes per intentar aconseguir una major 
lògica de l’ordenança i adaptació a la realitat, sense proposar cap modificació de quotes 
ja que aquestes ja van ésser aprovades en el seu moment per a ésser aplicades al curs 
vinent. 
A més amb la intenció de motivar l’ensenyament musical entre persones de la tercera 
edat amb la intenció de potenciar la matriculació, s’estableix per als majors de 60 anys 
la possibilitat d’entrar en el grup B, amb quotes més reduïdes que el grup C. 
Per la qual cosa es proposa al Ple l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar provisionalment les modificacions de l’Ordenança de la Taxa per 
ensenyaments impartits a l’escola municipal de música que s’especifiquen més 
endavant, modificant l'aprovada el 9 de novembre de 2004: 
 
Article 3è.-Subjectes passius 
Modificar el paràgraf tercer amb el següent literal: 
3.  El meritament d’aquesta taxa es donarà en el moment en que la matrícula sigui 
confirmada per l’escola de Música per l’import total de l’annex 1, i en aquell moment 
s’efectuarà el pagament per autoliquidació de la matrícula, que és el 30% de l’import 
total del curs. 
Article 4rt.- Responsables 
S’adapta l’apartat 1 al nou articulat de la Llei General Tributària: 
“als articles 41, 42 i 43 de la Llei General Tributària, 58/2003 de 17 de desembre.” 
Article 6è. Quota tributària 
A l’apartat 2, s’inclou l’esment concret que el pagament dels trimestres es farà per 
domiciliació bancària, afegint al redactat: 
“, per domiciliació bancària segons imprès omplert en l’acceptació de la matrícula, “ 
A l’apartat 3 es modifica per incloure un nou col·lectiu de gent gran dins del grup B, 
que tindrà tres trams d’edat: 
  Grup B : alumnes de 5 anys, de 17 a 23 anys i de 60 anys en endavant. 
  Grup C : alumnes de 24 a 59 anys. 
ANNEX 1- TARIFES 



Especificar que el conjunt musical s’entén l’ORQUESTRA formada a l’escola. 
SEGON.- Exposar al públic en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament l’anterior acord 
provisional, així com el text complet de l’Ordenança fiscal modificada durant el termini 
de trenta dies hàbils, comptats des del dia següent al de la publicació de l’anunci 
d’exposició en el Butlletí Oficial de la Província. 
Durant el període d’exposició pública de les Ordenances, els qui tinguin un interès 
directe, en els termes previstos a l’article 18 de la Llei 39/1988, podran examinar 
l’expedient i presentar-hi les reclamacions que estimin oportunes. Transcorregut el 
període d’exposició pública sense haver-se presentat reclamacions, l’acord adoptat 
restarà definitivament aprovat. 
TERCER.- Publicar en el Butlletí Oficial de la Província els acords definitius que, un cop 
transcorregut el període d’exposició pública, procedeixi adoptar, així com el text de la 
part de l’Ordenança modificada. 
QUART.- Trametre al Departament de Governació de la Generalitat, els acords de 
modificació d’Ordenances fiscals reguladores dels tributs municipals, un cop s’hagin 
aprovat definitivament, de conformitat amb allò que preveu l’art. 2.) del Decret 
94/1995, de 21 de febrer, d’assignació de funcions en matèria d’hisendes locals als 
Departaments de Governació i d’Economia i Finances. 
Presenta la proposta el Sr. Jordi Permanyer  per ERC tot explicant que es fa referència 
a tot una sèrie de modificacions a l’ordenança de la taxa de l’escola municipal de 
música, no es toca en absolut cap import de matrícules, però si que en aquesta comissió 
d’ordenances es van suggerir una sèrie de modificacions i entre elles adaptar-se a 
diferents articles de la Llei General  Tributària, fer els pagaments de l’acceptació de la 
matricula per domiciliació bancària i modificar els grups d’edats i introduir-hi que els 
majors de 60 anys formen part d’un grup específic i com a tal tindran una rebaixa del 
33% de la matricula. Justifica la urgència dient que cal tenir en vigència l’ordenança pel 
proper curs escolar. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT  
  

11.- SUGERIMENTS I PREGUNTES 
 
No n’hi ha. 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent tres quarts de deu del vespre, 
s’aixeca la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests 
acords el Secretari, amb el vist-i-plau de la Sra. Alcaldessa. 
 


